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Abstract (en)
The tearing tab (4) is connected only to the side wall portion (3) of the container. It is separated from the circumferential edge (9) by lines of
weakness (19, 20) and from the cup edge portion (1) by slots (10, 11). The closure part (14) is constructed as a plate for the contents of the cup.
When torn open by means of the tearing tab (4), the side wall portion (3) is torn through from the edge portion (1) up to the top (2) of the cup, such
that the contents of the container are reliably released from the inside of the side wall portion (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Aufreisslasche (4) ist nur mit dem Seitenwandabschnitt (3) des Behälters verbunden. Sie ist durch Schwächungslinien (19,20) vom
Umfangsrand (9) und durch Schlitze (10,11) vom Becherrandabschnitt (1) getrennt. Der Verschliessteil (14) ist als Teller für den Becherinhalt
ausgebildet. Beim Aufreissen durch die Aufreisslasche (4) wird der Seitenwandabschnitt (3) vom Randabschnitt (1) bis zur Becherdecke (2)
durchgerissen, so dass ein sicheres Lösen des Inhaltes des Behälters von der Innenseite des Seitenwandabschnittes (3) erfolgt. <IMAGE>
<IMAGE>
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